
Zápis ze zasedání Komise Městského obvodu Pardubice VII 
 

Datum konání: 5. 10. 2023 

Přítomni: Sammon, Janeček, Vitoch, Tauber, Mácal 

 

1) U ohniště u Svítkovského mostu je stále častější přeplněnost odpadkového koše. Komise 

navrhuje umístění dodatkové cedule s výzvou k udržování pořádku, případně prosbou 

k uživatelům, aby si odpadky odváželi. Také komise doporučuje umístění 1100l kontejneru. 

(Foto č.1,2) 

2) Komise upozorňuje, že na ulici Generála svobody (U Sokolovny a U parku)  po opravě vozovky 

chybí obnova značení. 

3) Před zastávku MHD U Parku jsou umístěné značky, které jsou příliš blízko vozovce, vozy MHD 

je svými zrcátky různě otáčí. Navrhujeme posunout dopravní značky trochu více do chodníku 

(nikoliv sloupek, jde jen o lištu značky). 

4) Na Březince je poničený plot (roh úhlopříčně proti vchodu) – komise doporučuje opravit. 

5) Gumové rohože pod outdoorovým cvičištěm Na Březince jsou ve špatném stavu – propadlé, 

prorůstá jimi tráva atd. Komise doporučuje zvážit opravu, případně výměnu. 

6) V ovocném sadu je jeden stromek suchý, doporučujeme odstranění nebo výměnu, až bude 

vhodné období. 

7) U slepého ramene je stále častější parkování karavanů, parkování aut rybářů. Kromě 

nepořádku dochází i k ničení cesty. Komise na tuto problematiku již upozorňovala – jaké budou 

podniknuty kroky (pokud nějaké)? 

8) Komise upozorňuje na poničené chodníky v ulici Rybitevská. Již jsme na to upozorňovali 

několikrát a informaci o tom, jak bylo řešeno (jestli vůbec) jsme neobdrželi. Stav chodníků je 

stále stejný, spíše horší – například pro maminky s kočárkem téměř neschůdné.  

9) Komise upozorňuje na kamion, který neustále parkuje v Rosicích v ulici Borová. Opakuje se 

téměř neustále. Zrovna v tomto místě není chodník ani na jednom místě a vzniká skutečně 

velké množství kolizních situací. 

10) Z Kréty se chodí na dětské hřiště z ulice Riegerovy „zkratkou“. Komise navrhuje posekání cca 

300m cesty která k hřišti vede. (Foto č.3) 

 


